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Megjegyzés: átlagosan kéthavonta lesz team meeting online az idei évben.  
 
1. Új honlap - reakciók, fejlődési lehetőségek 
 
Jó, hogy megújult, új funkciók vannak.  
Futás:  Egyelőre sok visszajelzés nincs (mert nem volt sok edzés).  

Időjárás miatt létszám / jelentkezés ingadozik (utolsó pillanatban döntik el, 
jönnek-e). Lehet-e egyszerűsíteni az edzésre jelentkezés folyamatát.  

Fallabda: Tartozások rendezésére jó volt az átállás.  
A lemondás kezelése nem egyértelmű.  
Lehet-e látni, kik jelentkeztek adott napra (emiatt megy email). 

VÁLASZ: Következő fejlesztésben ez látszódni fog (hogy hányan jelentkeztek az adott 
eseményre). Az, hogy kik jelentkeztek: nem biztos, hogy meg lehet oldani 
(nem csak technikai, jogi probléma is lehet). 

Úszás: Jó, hogy nem kell pénzt kezelni (bár van kp-s fizető is).  
VÁLASZ: cél lenne teljesen megszüntetni ezt a módot, de emiatt nem akarunk 

sportolótól megválni. De jó lenne terelni az online vásárlásra.   
Technikai észrevételek voltak (Zelma) 
Tagdíjat csak kártyával lehet fizetni - meglepetés volt. 

VÁLASZ: A tagsági "recurring fee" (mint egy előfizetés), erről megújítás előtt email 
értesítést kap. Ha nem mondja le, akkor megterheli a kártyát és úgy vonja le. 
Tagság megújítása csak ha lejárt, az után lehet - propagálni kellene.  

VÁLASZ: Erről regisztráció után email ment, (akkor, amikor beállította Milán a 
tagságát). Az új tagságit (manuális beállítás miatt) csak így lehet 
hosszabbítani. Milán folyamatosan ellenőrzi, hogy mi a helyzet a tagságik 
kiváltásával, szükség esetén levelet ír a sportolónak.  

Fitnesz: Jelentkeznek a résztvevők szorgosan. Lemondásokat emailen / honlapon 
intézik. 
Honlapon webáruház teljesen üres - ide esetleg az edzéseket is fel lehetne 
rakni (pl. következő 2-3 hétre).  



VÁLASZ: Az edzési jegyrendszer külön szisztémában működik, mint a webshop. A 
webshopot próbáljuk berakni (toll, kulacs, úszónadrág), ezeket Jani írja 
össze, s utána töltjük fel a honlapra.  

Tollas: Résztvevők számát lehessen látni edzésre jelentkezéskor. 
VÁLASZ:  Következő fejlesztésben ez látszódni fog (hogy hányan jelentkeztek az adott 

eseményre). Az, hogy kik jelentkeztek: nem biztos, hogy meg lehet oldani 
(nem csak technikai, jogi probléma is lehet).  
Ha sok edzésre akarok jelentkezni: bonyolult. Lehetne-e valahogy 
tömbösítve jelentkezni?  

VÁLASZ:  Az egy táblázatot látok, mint a doodle-ben: nem valósítható meg könnyen. 
Ami lehet: ha egy tollasos edzésre jelentkezel, akkor rögtön feldobja a 
honlap a többi edzéseket ugyanabból a sportból.   
Lemondás: megadott idősávig lehet lemondani; hétfő dél talán túl szigorú, 
lehetne későbbre rakni. Hogy működik a lemondás "automatikusan"? Illetve 
betegség esetén van-e "kegyelmi" megoldás. 

VÁLASZ: Ilyen eseteket most még "kézzel" oldjuk meg. Későbbi fejlesztésben lesz 
benne, hogy ez automatikus legyen.   

Tánc: Hírlevelet az LMBT egyesületbe is eljuttatni - ha majd lesz újra. 
Tánc szakosztályt jó lenne bevonni (edzésalkalmakat).  

 
Lemorzsolódás: 
akik a régi levlistán voltak, és passzívvá váltak (de ez független a honlaptól).   
 
2. Atlasz adminisztrációs mappa 
 

• Levelezőlisták és szakosztályok email címei (itt Laczi Gábor címét javítani kell) 
• Weboldalra regisztrált felhasználók nevei, email címei, tagsága stb. 
• Edzés adminisztráció: minden hónapra összesítjük a bevételeket, kiadásokat. Azt 

kérjük a szakosztályvezetőktől, hogy ezt folyamatosan vezessék (sárga mezőket csak, 
ehhez kaptak a szakosztályvezetők szerkesztési jogot). A többit honlap alapján töltjük 
(ott vásárolt jegyek száma). Cél, hogy lássuk, mennyire fenntartható összességében 
az alapműködés. Nem gond, ha valamelyik szakosztály "negatívba hajlik", lényeg, 
hogy lássuk.   

• Szakosztályvezetői feladatok: zanzásított összefoglaló, hogy mire érdemes / kell 
figyelni. Egyik ilyen kiemelt téma az új sportolókkal kapcsolatos törődés, hogy meg 
tudjuk tartani, ill. a sportolók naprakész nyomon követése.  

• A meeting után az egész mappát megosztjuk a Team tagokkal, hogy mindenki elérje 
az összes doksit biztosan.  

 
3. Kassai projektírási hét 
 
Skóciai rendezvényről jött a lead. Egyhetes projektírási összejövetel lesz.  
Ha valakinek van kedve ebben részt venni, akkor ebben részt lehetne venni. Eredményeként 
várható, hogy pénzt nyer az egyesület, amit pl. versenyre tudnánk fordítani.  
Akinek van kedve, jelezze az ügyvivők felé! 
 
  



4. LMBTQ történelmi hónap 
 
Megkeresett a Történeti Hónap kezdeményezés, hogy mi is tartsunk eseményt.  
Akinek van ötlete, jelezze az ügyvivők felé!  
 
5. Német magánszemély adománya 
 
2022-ben kaptunk támogatást, amit 25 év alatti sportolók támogatására tudjuk költeni, ill. 
eszközökre. Ha valamit kell venni, jelezzétek; eszközvásárlásra van keret.   
Illetve a 25 évnél fiatalabb sportoló kedvezményt kap ebből a keretből. 
 
6. 2023-as sportnap 
 

• 2023. április 23-án kerül sor (vasárnap!) a sportnapra.  
• Több sportágban: tollas, fallabda, rikosé, jóga, zumba, streching, tánc pingpong, 

úszás, futás, TRX, masszázs stb. lesz. 
• BME-vel tárgyalás folyamatban, 11:00-17:30-ig le van foglalva a szokásos terem. 
• Marketinget lassan el kellene indítani, ide leírást rakni (pl. edzők bemutatása). 

Érdemes lenne minél több csatornán megosztani, hogy ez lesz, főleg a fiatalok által 
használtakon.  

• Hangulatossá tenni az eseményt (pl. zene).  
• Mivel lehet ösztönözni a részvételt az egyes sportolásokon.  
• Ami érdekes lehet: milyen díjakat tudunk felajánlani (pl. Gaby's voucher stb.) 
• A sportnap szervezéséről lesz külön online meeting, amikor a részleteket tudjuk 

megbeszélni. 
  
7. Honlap fejlesztései  
 
Következő fejlesztések várhatóak a közeljövőben. A pontos megoldás, ütemezés a 
fejlesztőkkel való egyeztetés függvénye:  

• Kezelőpult / levelezőlista menüben lesz visszajelző üzenet  
(mire iratkozott fel a sportoló) 

• Regisztráció, belépés folyamata: javítva lesz 
(pl. Facebookos / gmail-es regisztráció folyamata ki lesz javítva) 

• Hiányzó dokumentumokat (5-6 db) pótoljuk, pl. ÁSZF 
• Weboldal lábléc: el fog tűnni, ikonok átrendezésre kerülnek 
• Atlasz sportnapnak külön aloldala és menüpontja lesz (kiemelten kezeljük) 
• 25 év alattiaknak olcsóbb tagságot vezetünk be, ill. ők olcsóbban vehetnek részt az 

eseményeken 
(ennek kitalálása folyamatban van, hogy az adminisztráció kezelhető legyen) 

• Eladott jegyek száma adott edzésre: látszódni fog 
• Felhasználó vissza tudja maga mondani a jegyeket 

(adminisztrátori beavatkozás nélkül). 
Ehhez visszamondási határidőt kell meghatározni; de ugyanígy: vásárlási határidő is 
lesz (ez a kettő el fog térni egymástól). A pontos határidőket Milán a 
szakosztályvezetőkkel egyezteti 



• Edzéseken való ingyenes részvétel: ezt jobban szeretnénk szabályozni, ne lehessen 
vele visszaélni. A pontos formája még kidolgozása alatt van. Addig is: a 
szakosztályvezető tudja az ingyenes alkalmat az Excelben megadni 

• Pataki Lívia emlékalap online kezelése: ez hosszabb távú tervek között van 
• Kétnyelvűség (angol) - elméletileg tudja a rendszer, de a tartalmat fordítani kell majd 

 
8. Egyebek 
 
Weblappal kapcsolatban: 

• Admin jog elveszik, ha a tagsági megújításra kerül, ezt kézzel kell újra beállítani 
• Levlista: úszás pl. nem használja, Facebookon tartjuk a kapcsolatot.  
• Levlista: minden hónapban legalább 1 levelet küldjünk ki; itt olyanok is vannak, akik 

érdeklődnének az adott sport iránt, valaha regisztráltak. Érdeklődés meg van 
bennük, de ezt egy levéllel lehetne erősíteni-fenntartani, sportoláson részvételre 
átforgatni. 

• Tagsági díj: nem látszódott fizetéskor, hogy ez ismétlődő lett volna; ha az: 
egyértelműen jelezni kellene. Ha nem: módosítani kellene + jelezni 

 
Más témákkal kapcsolatban: 

• Charme-Atlasz: közeljövőben egyeztetjük az együttműködést, tartalmakat 
• Qlit: újra lesz pingpong, Erdős Orsi szervezésében, február 24-től. Egyeztetünk a 

technikai részletekről, hogy lehet a "két rendszert" összehozni 
• Sportnappal kapcsolatos egyeztető meetinget Jani szervezi, Szilárddal egyeztetve. 

 
 


